

REVIEW OF TEACHING BOOKLET

Fill in the blanks.

1. By accepting Jesus as your and, you have escaped an eternal future in the of
2. Your name is now written in a book in heaven called the of: Rev 20:15.
3. God's Word tells us that we are part beings, for we each have a and a, and we live in a physical body.
4. When the physical body dies, the real you, your and, will live on for eternity.
5. The Bible is literal word to us, giving us God's and, and showing us how to live.
6. The only way to God is through, for no one comes to the Father except through Him: John 14:6.
7. Adam sinned against God and entered into a position of (separation from God). As a result, all his have inherited this same spiritual position.
8. The spiritual law of perfect justice states that without the shedding of there is no of sin: Heb.9:22.
9. It was Jesus who paid the price for our through the shedding of His blood.

复习

填写以下空格。

1. 通过接受耶稣成为你的_____和_____, 你已经逃离了在_____中度过永恒的未来。
2. 你的名字现在被写在天国的一本书里。这本书叫_____ : 启示录 20 : 15。
3. 上帝的话告诉我们, 我们由-----部分组成, 我们每一个人都有_____, _____, 我们住在一个身体里。
4. 当身体死亡的时候, 真正的你, 你的_____和_____, 会永远的活着。
5. 圣经是_____的话, 给我们上帝的_____和_____, 也指引我们如何生活。
6. 去到上帝那里惟一的方法就是通过_____, 因为不藉着他, 没有人能到父那里去 : 约翰福音 14 章 6 节。
7. 亚当违背了上帝而犯罪, 进入了_____的状态(与上帝隔离)。作为结果, 他的所有的_____全都继承了同样属灵的状态。
8. 完全正义的属灵律法指明没有所流的_____罪就不能得到_____ : 希伯来书 9 : 22。
9. 因祂所流的宝血, 耶稣为我们的_____付出代价。

10. Christianity is not based on rules and rituals but a personal between born-again Believers and
11. Through regeneration, our spirit is cleansed of all, allowing God's to surround our spirit.
12. God the Word, the second member of the Holy, took on flesh and became the man through the birth.
13. Jesus died on the at Calvary, and was resurrected by mighty power.
14. Today Jesus is seated at the of the Father, and all and in heaven and on earth have been given to Him. Amen!
15. Once I acknowledged I was a, and received Jesus Christ into my life as and Saviour, my name was written in the of
16. I now need to continue to and Jesus as Lord of my whole life, for He is only Lord to those who Him: Heb.5:9.
17. Therefore I also need to God's Word so that I can and obey all His commandments: 2 Tim.2:15.

10. 基督教不是建立在条例和规则上，而是建立在重生的救的基督徒和_____之间的一个个人关系上。
11. 通过重生，我们的灵已经被洗净一切的_____,允许上帝的_____来环绕我们的灵。
12. 上帝的话，神圣的_____的第二位成员，道成肉身，由_____而生。
13. 耶稣死在_____上，因_____的大能从死里复活。
14. 今天耶稣坐在天父的_____，天上和地上的一切_____和_____都赋予祂。阿门！
15. 当我承认我是一个_____，并且承认耶稣基督进入我的生命作为我的_____和救主，我的名字就被写在_____的_____上。
16. 现在我需要继续_____和_____耶稣作为我整个生命的主，因为唯有对那些_____祂的人，耶稣才是主。希伯来书五章9节。
17. 因此我也必须_____上帝的话，才能_____和遵守祂一切的戒律。提摩太后书2章15节。

18. Yes Christians can lose their through committing sin (sin unto death e.g. 1 Cor.6:9-10).

19. Rest assured that nothing can remove us from the hand as we continue to follow and have faith in His finished work on the

20. What God's Word declares, not what our changeable may tell us, is the proper foundation for our faith.

21. With our names in the Book of Life, Jesus becomes our eternal

22. For us to prosper spiritually, our minds must first be according to God's Word.

23. For us to continue in health, we need to that Jesus paid the price for our healing by the He bore at the time of the: Isa. 53:4,5.

24. For us to have all our material needs met in, we need to obey God's commands in regard to the giving of and

25. The Word of God tells us that the measure of our for God will be the level of our

18. 是的，基督徒可以失去他们的_____，通过犯了_____的罪（死罪，比如在哥林多前书 6 章 9-10 节中提到的）。

19. 当我们不断地跟随_____，并且把信心放在祂在_____上所完成的事，我们就可以有心中的确信，知道没有任何人或事可以把我们从_____的手中与祂分开。

20. 我们应该把上帝的话语所宣称的作为信心的正确的根基，而不是我们经常善变的_____告诉我们的。

21. 当我们的名字被记载在天国的羔羊生名册上，耶稣就成了我们永恒的_____。

22. 要在灵命里成长，我们必须首先靠上帝的话来_____我们的 心思意念。

23. 要保持健康，我们需要_____因耶稣在_____时所受的_____，我们才可以得医治：以赛亚书 53 章 4-5 节。

24. 为要_____供给我们在物质上的一切需要，我们需要遵守上帝的诫命，要给_____。

25. 上帝的话告诉我们，我们对上帝的_____的程度是衡量我们对上帝的_____的标准。

26. Man is responsible for God's truths so that he may be set, spiritually and physically.

27. When Jesus is allowed to be of our lives, we gain access to the power of to help us sin.

28. To be saved is to be rescued from the authority of, and placed into the Kingdom of God's dear: Col.1:13.

29. As Christians, we fight a battle, our enemy being and his forces of

30. We defeat our spiritual by submitting to God and resisting him in faith. He will then from us because of God's working in us: James 4:7.

31. Sin can be a state ("original") or an (doing anything outside the boundaries of the commands and principles of God's).

32. When we sin, we need to....., ask God's, and then believe for the of all unrighteousness in order to remove the enemy's ground and be restored to full with the Father:

1 John 1:9.

33. After salvation, we need to our minds through studying God's Word and obeying it. This will be a continual, lifelong: Rom.12:2.

26. 人有责任去_____上帝的真理，才能在灵命上和身体上得_____。

27. 当我们允许耶稣成为我们生命的_____，我们就有权力使用_____的大能来_____罪。

28. 得救就是救我们脱离_____的权势，并且把我们迁到上帝亲爱的_____的国度中：歌罗西书 1 章 13 节。

29. 作为一个基督徒，我们打的是_____的争战，我们的敌人是_____和他_____的势力。

30. 通过顺服上帝，我们可以打败属灵的_____，靠着信心来抵挡他。他就会从我们这里_____，因为有上帝的_____在我们中间运行：雅各书 4：7。

31. 罪可能是一种状态（“原始_____”）或者是一种_____（所做的在上帝的_____的界限和原则之外的）。

32. 当我们犯罪，我们必须_____，寻求上帝的_____，然后相信一切的不义可以被_____，为了挪移敌人的_____地位，并且重新回归到天父全部的_____之下：约翰一书 1：9。

33. 在得救恩之后，我们需要通过学习上帝的话并且遵行祂的教导来_____我们的心意。这是一个持续不断，长达一生之久的_____：罗马书 12：2。

34. We need to remember that any past sin that we have of, is forgiven and as far as God is concerned: Heb.10:17.
35. When we come before God our Heavenly to ask for His help, we need to come before Him in name, for it is only through Jesus that we can approach We must also come in: Heb.11:6; Matt.21:22.
36. The worldwide Church of all born-again Believers is called the of
37. The Church is God's vehicle to bring about His on the
38. God has given us the structure to meet our need for and spiritual growth.
39. All Christians need to belong to a local body of, so they can obtain, fellowship with other Christians, and praise and God on a corporate level.
40. If Christians are to grow to their full potential, they need to attend a church which promotes the of God, and operates in the of God.

34. 我们需要记得，任何过去的罪，只要我们_____了，上帝就原谅我们，并且_____了。希伯来书 10：17。
35. 当我们来到上帝，我们的_____面前来寻求祂的帮助，我们需要藉着_____的名字来到祂面前，因为只有通过耶稣我们才可以来到_____面前。我们倒也必须靠着一。希伯来书 11：6；马太福音 21：22。
36. 世界各地由基督徒组成的教会被称为_____的_____。
37. 上帝使用教会作为交通工具，使祂的_____成就在_____。
38. 上帝给了我们_____的结构，使我们能够有机会_____和属灵的成长。
39. 所有的基督徒都需要归属于一个当地的_____的团契，使他们能够领受到_____，和其他基督徒的团契，与其他弟兄姐妹一起合一赞美和_____上帝
40. 要达到基督徒个人最大的潜能，他们需要参加一个传讲上帝的_____和运行在上帝的_____里的教会。

41. A church is God's two-way valve for us, enabling us not only to receive, but to of ourselves, serving Him according to our and in Him.
42. As Christians we need to learn to be led by the, not our or emotions.
43. To be a holy people unto God we need to separate ourselves from and those who engage in practices: 1 Cor.15:33; 2 Cor.6:17.
44. God has commanded all Christians to His Word and obey it, to be water-....., and to give and
45. Christians should also commit themselves to a Word-based, and fellowship with faith-filled, Christians.
46. We can use the to help others receive as Lord and Saviour, so crossing from darkness to

41. 教会对我们来说有双向的价值，让我们在那里不仅要 领受，而且也要把我们自己_____，按照上帝给我们的_____和_____来侍奉祂。
42. 作为基督徒，我们要学着靠_____来引领我们，而不是靠我们的_____或者情绪。
43. 作为属神的圣洁的子民，我们需要把自己从_____和那些在_____的行为中的分离出来：哥林多前书 15：33，哥林多后书 6：17。
44. 上帝命令所有的基督徒都要去_____祂的话并且去遵守，去进行用水_____，并且给_____和_____。
45. 基督徒们也应该委身于一个_____，以神的话为根基的_____，同时与充满信心的，_____的基督徒一起团契。
46. 我们可以用_____来帮助其他人接受_____成为他们个人的主和救主，从黑暗中进入_____。

NOW THAT YOU ARE SAVED - Answers

1. Lord, Saviour, Lake, Fire
2. Book, Life
3. three, spirit, soul
4. spirit, soul
5. God's, commandments, principles
6. Jesus Christ
7. spiritual death, offspring / descendants
8. blood, forgiveness / remission
9. forgiveness
10. relationship, Jesus Christ
11. sin, saving presence
12. Trinity, Jesus Christ, virgin
13. Cross, God's

现在你得救了 —— 复习问题答案

1. 主，救主，火湖
2. 生名册
3. 三，灵，魂
4. 灵，魂

5. 上帝的，诫命，原则
6. 耶稣基督
7. 灵性上的死亡，后裔
8. 血，原谅/赦免
9. 原谅
10. 关系，耶稣基督
11. 罪，救恩
12. 三位一体，耶稣基督，童女
13. 十字架，上帝的

14. right hand, power, authority

15. sinner, Lord, Book, Life

16. follow, serve, obey

17. study, know

18. salvation, mortal

19. Father's, Christ, Cross

20. emotions

21. Provider

22. renewed

23. know, stripes / wounds, crucifixion

24. Christ / God, tithes, offerings

25. love, obedience

26. seeking, free

14. 能力，权柄

15. 罪人，主，天国的羔羊生名册

16. 跟随，服侍，遵守

17. 学习，明白

18. 救恩，会死的

19. 天父的，基督，十字架

20. 情绪

21. 供给者

22. 更新

23. 明白，鞭伤，被钉十字架

24. 基督，十一税和奉献

25. 爱，顺从

26. 寻求，自由

27. Lord, God, overcome / resist

28. darkness, Son

29. spiritual, Satan, evil / darkness

30. enemy, flee, power

31. sin, action, Word

32. repent, forgiveness, cleansing, legal, fellowship

33. renew, process

34. repented, forgotten

35. Father, Jesus', God, faith

36. Body, Christ

37. will, earth

38. church, fellowship

39. Believers, teaching, worship

40. Word, power

27. 主，上帝，战胜

28. 黑暗，儿子

29. 属灵，撒旦，邪恶/黑暗权势

30. 敌人，逃走，大能

31. 罪，行为，话

32. 忏悔，原谅，清洁，合法的，团契

33. 更新，过程

34. 忏悔，被原谅的

35. 父亲，耶稣的，上帝，信心

36. 身体，基督

37. 意愿，地上

38. 教会，团契

39. 信徒们，教导，敬拜

40. 话，能力

41. give, talents, abilities
42. Holy Spirit, flesh
43. sin, sinful
44. study, baptized, tithes, offerings
45. local, church, committed
46. sinner's prayer, Jesus Christ, light

For further information or teaching material to help you grow in the Christian faith, please write to:

CROSSROADS INTERNATIONAL

FULL GOSPEL MINISTRIES

10681 Princes Highway

Warrnambool 3280 Vic.

Australia.

41. 给予，天赋，能力
42. 圣灵，肉身
43. 罪，有罪的
44. 学习，受洗，十一税，奉献
45. 当地的，教会，虔诚的
46. 决志祷告，耶稣基督，光明

如果你有任何问题或者需要帮助你在基督信仰里成长的资料，请写信至：

**CROSSROADS INTERNATIONAL
FULL GOSPEL MINISTRIES**

10681 Princes Highway
Warrnambool 3280 Vic.
Australia.

For further information or teaching material to help you grow in the Christian faith, please write to:

*CROSSROADS FULL GOSPEL
BIBLE COLLEGE
10681 Princes Highway
Warrnambool 3280 Vic.
Australia.*